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zemlje na oblasti u roku pfedvidjenom članoin   I:'>•"). 
Ustava. 

Vraćajući Narodnoj Skupštini ovaj zakonski 
predlog i siav materijal koji se odnosi oa isti na dalji 
1'stavni postupak, Odbor se zahvaljuje na učinje- 
nom  nm   povci'cnjn. 

Predsednik 
Za sekretara, Zakonodavnog Odbora, 

Rad. T. Filipović s. г.        M. Trifunović s. r. 
Predsednik Miša Trifunović: Goepodo, čuli ste 

ovaj izvrtaj. Stavljani na glasanje. Ko je za to da 

se primi neka izvoli scnloti, ko je protiv neka digne 
ruku. (Većina sedi.) Livestaj je, gospodo, primljen. 
Kako će sada <la se drži sodnica Narodno Skiipštino, 
ja ću ovu sednicn Zakonodavnog Odbora prekinuli; 
zavrsićemp danas, a zakažaćemo iduću sednicn prema 
tome, kako će Skupštinska sednica biti, kao i da- 
našnju sednicn pismenim putem. Dnevni red biće 
produženje današnjeg dnevnog   reda,   bez  prve  tačke. 

(Svršetak  u   16.26 časova.) 

LXV. SEDNIOA 

ZAKONODAVNOG ODBORA 
NARODNE SKUPŠTINI] 

KRALJEVINE 

SUBA, HRVATA 1 SLOVENACA 

držana 31. marta 1922. godine n Beogradu. 

Predsedavao Predsednik Miša Trifunović. 
Sekretar dr. Pavfe čubrović. 

(Početak rađa u  lO^ časova.) 

Predsednik Miša Trifunović: Otvaram 65. sed- 
nicn ZakonodaviiOg Odbora. Molim, da čujete Za- 
pisnik prošlog sastanka. 

Sekretar dr. Pavle Cubrov'ić čita Zapisnik (id. 
sednice Zakonodavnog Odbora. 

Predsednik Miša Trifunović: Gospodo, ima li 
primedaba na protokol? (Nema.) Protokol je 
primljen. 

uast mi je izvestiti Zakonoda\ni Odltor, da sam 
dobio od gospodina Predsednika Narodne Skupštine 
projekat-zakona o davnoj Kontroli, koji je podueo 
Narodnoj Skupštini gospodin Ministar za Izjedna- 
čenje Zakona. Isto tako dobio sam predlog zakona 
narodnili poslanika gg. TeSmaua "Nikoliča i drugova 
z,i ukidanje koncesije, dale Svetozaru Rasicu za 
eksploataciju i seču šume u Velikom Jastrepcu. 

Za ove predloge, gospodo, mi ćemo na idućoj 
sednići izabrati naročiti odbor. 

Sada prelazimo na dnevni rod. "Na dnevnom je 
redu prva tačka: Pretres izveštaja pododbora o pro- 
jektu zakona o rasprostiranju važnosti z.akona o ure- 
djenju okruga i srezova za Kraljevinu Srbiju na te- 
ritoriiu ranije  Kraljevine Orne Gore. 

TVIolim g. izvestioca, da pročita izvesta], ili. ako 
znate izvoštaj, da ga ne liiemo čitali, mopli bismo od- 
mab pristupiti diskusiji. (Glasovi; Čitali smo ga, da 
pristupimo diskusiji.) Dcbrpj gospodo, kad-a ste upo- 
znat1 s izvestajem, onda otvaram generalnu disku- 
siju. Reč ima g. Vnjičie. 

M'lorad Vu.jičić: da smatram, gospodo, da ovaj 
zakonski nrojekat. koji je podnesen, sadrži dve 
Stvari. Prvo je proširenje zakona o uredjeujn okruga 
i srezova za Kraljevinu Srbiju na ranije oblasti Orne 
Gore i drugo je jedna vrsta administrativne podele 
Orne Gore. Sto se tiče i prvoj;' i đrilgOg dela ovoga 
projekta zakona, ja mislim, da sn oba umesni i vrlo 
je do'bro, da se i na Ornu Goru proširi zakon Kralje- 
vine Srbije О nredjenju okruga i srezova, te da i ona 
ima opštine, srezovc i okruge sa samoupravama  u 

onome   smislu   kakvi   su   i    u   Srbiji.    Stoga    ovome 
prvome delu nemam ništa da prigovorim. 

Ali protiv đrugPga dela, U koliko se to odnosi 
na ovo ustanovljavanje ispostava, ja mislim, da je to 
ovde pogrešno metnuto i to bi bilo protiv Pstava, jer 
po Ustavu naša se zemlja deli na oblasti, okruge, 
srezove i opštine, a nikako na ispostave. Podelu na 
ispostave predvidja zakon o opštoj upravi u cl. 20. i 
on ostavlja pravo Minietru Unutrašnjih Г)с1а, da on 
prema potrebi može ustanovljavati to ispostave i to 
po predlogu veliko;.;- župana, da dakle držim, da Zako- 
nodavni Odbor, odnosno Skupština, ne bi to mogli 
zakonom ustanoviti, jer bi to bila i četvrta vrsta 
administrativne podele, koja Ustavom nije predvi- 
djena. Stoga mislim, da ovaj odeljak iz ovoga zakon- 
skog projekta, gde se govori o ustanovljenju ispo- 
stvava, treba da izostavimo, pa da se to ostavi Mini- 
stru ITnutrašnjiii Dela, kome to pravo daje čl. 20. Za- 
kona o opštoj upravi, da on po potrebi na predlog 
velikog župana to učini. 

Ove ispostave, to su čitava sreska načelstva, pa 
kad je to ostavljeno Ministru, da on to svrši, biće 
vrlo nezgodno ne samo za gradjane, nego i za vlast, 
ako se te ispostave ustanove, jer se one često puta 
neće umeti naći, gde one postoje. Ispostave vrše Parno 
one poslove, koji spadaju u delokrug sreskog načel- 
nika, a to je bilo i pre, ali je mek celokupna admi- 
nistracija išla preko sreskog načelnika. Jedini izlaz 
može biti, što će Ministar izaći u susret gradjanstvu, 
da oni saznaju gde su le ispostave" postavljene, ako 
on bude ta rešenja objavljivao preko Službenih No- 
vina.  S  toga  ja  mislim,  da  ovo treba  da   izostavimo. 

Još ĆU da kažem moje mišljenje o tome, da li 
se ovim vredjaju odredbe Ustava, što se na ovaj na- 
čin Oma Gora deli na okruge i srezove. Po mome 
mišljenju time se Ustav ne krnji. Ovde se vrši samo 
admihistnativna podela, a kako će Orna Gora biti po- 
deljena na oblasti, u tome se treba Vlada da pridr- 
žava ustaša i što će ona kome okrugli pridodati) ili 
ostaviti opet sve n jednoj (dilasti, to će biti stvar 
Vlade, koja o tome treba da rešava. To sam Imao da 
kažem. 
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Predsednik Miša Trifunović: 
Cubrović. 

Dr. Pavle Cubrović: Biću kratak. Potrebno 
proširenje ovoga zakona Kraljevino Srbije po okru- 
/.iina bastoji so u nomogućnostl sadašnjih okruga u 
Ornoj Gon kao takvih jedinica, koje bi bile samo- 
stalne samoupravno judiuico. To su vrlo mali okruži. 
Ne ])Г. Jvolašinbki okrug ima i4.U0U stanovnika, lie- 
ranski 23.000, Andrijevački , 26.000, Belopoljski 
26.000. Poslu imate jedino Podgorički okrug sa 
64.000 i Nikšieski sa 55.000 stanovnika  itd. 

Ua bi se ova samouprava koliko toliku mogla 
da sprovede, mi koji smo od stranu vaše imali čant, 
da kao odbor to pregledamo, bili smo mišljenja i do- 
neli smo ovaj predlog, da se i okruži, u koliko oni 
kao male jedinice uopšte ne mogu da funkcipnišu, 
ulimiiiišu i da se kod malih jedinica načini koliko 
toliko vuču jedinice, koju mogu da vrše neke l'unk- 
eije. .Na osnovu toga mi smo i učinili ovaj predlog. 
Naravno imala je ovde jedna činjenica, koja se mo- 
rala uzeti u obzir, a to je pitanju ispostava. 

Na. pr. sa ukidanjem izvesnih sruzova mi smo 
stali na gledištu, da radi štrdnje ukinemo nepotrebne 
funkcije, da bi se olakšao državni budžet, Mcdjutim 
ini državni budžet možemo olakšati, ako budemo и 
koliko je više inoguče reducirali sve one funkcije 
bez kojih država možu da bude. Kažem i/, tih raz- 
loga mi нто morali da istovremeno učinimo i reduk- 
ciju okruga na manji broj a isto tako i src/.ova na 
manji broj. IJilo je ostalo nckokko mesta i to čisto 
zbog terenskih nezgoda i na njih su mora da skrene 
pažnja. Imate na pr. l'lav i (lusinju. Ta su mesta na 
granici prema Albaniji i kao takva u takvoj su situ- 
aciji, da nikada nisu dovoljno osigurana od raznih 
arnautskih pljačkaša, tako da sruski načelnik koji bi 
bio   u   Andrijuvici   bio   bi   u   mogućnosti,  da   potpuno 
kontroliSu šta se dešava na granici. To isto važi u 
nekoliko i za Božaj. 1 tamo imate istih takvih ne- 
zgoda. To ju planinski preduo preko koga svakog 
časa mogu da prelaze pljačkaške bande. Da bi se lo 
pak spreeilo, predvidjena je ustanova ispostava. Ona 
je predvidjena ali ne s obzirom na sam l'stav i na 
njezine funkcije u l'stavu, o tome ovde ne može hiti 
ni govora, nego jedino ako bi se usvojilo mišlenje g. 
Vujičiča„da se tim sieskim ispostavama dadu funk- 
cije manjega značaja koliko tek;, da se u tim mesti- 
ma sačuva jedna vrsta kontrole državne vlasti nad 
bezbednblću i sigurmosću gradjana. Kao što vidite 
ovaj zakon može biti vrlo koristan i imače đpbrih 
posledica s jedine strane zato, što čo samoupravne je- 
dinice imati svoje funkcije, a s druge strano što će 
se omogućiti jedna vrstu redukciji' nepotrebnih funk- 
cija, koje za sada u tim krajevima postoje. Oospodo, 
ja sam mišljenja, da pridjemo racionalno ne samo 
tome kraju nogo i drugim krajevima da bismo do- 
veli   budžet  U   ravnotežu.   S   toga   bih   vas   molio,    ia 
primimo ovaj projekat u načelu, da bismo posle pre- 
šli i na pojedinoeti. 

Predsednik  Miša Trifunović:   Ima   reč g.  Ljuba 
.lovaiiovič. 

Ljuba Jovanović: Slažem se. da je ovaj zakon- 
ski predlog potreban i da bi ga treibalo usvojiti. Sa- 
mo, gospodoj od vremena kada je radjen pa do dana? 
nastali1 su izvesne promene, koje iziskuju i neke iz- 
mene  u  našem  tekstu.   Koliko  ja  znam,  ovaj  je  pred 
log bio namenjen da hude rešen  pre nego Sto smo 
rešili zakonski predlog o epštoj upravi i 0 oblasnij 
i sre'skoj samoupravi. I  računajući da će taj zakonski 

projekt hiti rešen uneli smo neke odredbe. Medju 
tim kao što je poznato, ti su zakonski predloži već 
izglasani i meni se čini, da bi pri ovome rešavanju 
trebalo imati na umu U; zakonu. I zato smatram, da 
bi dobro bilo, da odbor još jednom pregleda ovaj 
tekst pa onda, da sa obzirom na te zakone a isto tako 
i na ustavne propise, koji govore o administrativnoj 
podeli zemlje, pa prema tome i o zetskoj oblasti i o 
ovim ok nižima koji Će je sastaviti, sa obzirom na tu 
odredbu ustava, pošto će vlada morati propisati tu 
adminir-trativnu podelu zemlje, moraće se nešto ovde 
izmeniti.   Ali  ako  se  ne  bi  odbor  saglasio   B   tim,  da 
vratimo u odbor ovnj predloženi nacrt,"onda ja mo- 
ram sada da kažem, da će biti potrebno u tome slu- 
čaju da učinimo  neke izmeno. 

Tako ja mislim, da bismo trebali izostaviti ovaj 
belopoljski okrug, koji se ovde spominje i koji pre- 
ma ovoj ustavnoj odredbi neće moći biti sastavni 
deo zetske oblasti. 

U drugom članu poslu spominju se, da ču ovi 
okriizi biti samoupravni okruži. To, gospodo, po 
ovome što je rešeno 0 oblasnoj i sreskoj samoupravi, 
neće moći biti. Ja razumem zastoje ovo predvidjeno, 
to nam je i ranije objašnjeno, da eu ove samoupravne 
institucije okružne predvidjeno zbog potrebo da neko 
po sadašnjem zakonu o uredjenju okruga i srezova 
kraljevine Srbije; pregleda opštinsko budžete, a kako 
do sada to nije vršeno, nastao je volik zastoj u poslo- 
vima tamošnjih opština; a to treba što pre likvidi- 
rati. Sve je to potrebno da su ima na umu i da u 
tonu; slučaju učinimo najpotrebnije izmene u ovome 
zakonu. Da spomenem odmah, ovo sadašnje provi- 
zorno stanje moglo bi se predvidjeti u prelaznim na- 
redjenjipia  kao  nov član -I. ili koji drugi. 

Što se tiče ovih ispostava', o kojima je govorio 
g. Vujičić, njegova je zamerka, u koliko so tiče 
takta, da ispostave spominje zakon, ona jo tačna, 
da ovo treba ostaviti vidikom županu. Ali kako njega 
nema, a ti krajevi imaju potrebu za te ispostave, to 
bi se onda moglo po mome mišljenju u prelaznim 
narudjenjima kazati: da će do izvršenja one odredbe 
u zakonu 0 opštoj upravi ostati privremeno ispo- 
stave u tim i tim mestima. Dakle ima načina, go- 
spodo,  da   se  OVO   pitanje   r€Ši. 

Pa, dopustite mi, kad sam već ušao u pojedino- 
sti, đa spomenem još i ovo. Ov-de su spomenute tri 
opštine sreza sadašnjeg kotorskog, koje bi bile na- 
menjene da se dodadu srezu barskom. Ja sam takodje 
bio mišljenja ovoga, kojega su bila i gospoda U pod 
odboru, ali po jednom obaveštenju treba učiniti je- 
dnu malu mnenu. l'irdvidjaju se tri opštine. Kako 
sam saznao, jedna opština paštrovska, po želji svojih 
stanovnika i zbog saobraćajnih prilika treba da 
ostane sa ostalom Иокош, jer je ona sa Budvom U 
tako neposrednoj vezi, da je ne bi trebalo odvajati 
Ali to je jedan detalj koji se može lako ispraviti. Da- 
kle, mi možemo, gospodo, ovo u načelu primit: ovako 
kako je predvidjeno. pa se onda za ove pojedinosti 
mora nešto izmeniti. Najbolje je dakle, u mesto ovde 
da se pretresa, da se vrati u odbor, ako pristaje g. 
izvestilac,  pa da  onda to pododbor izvrši. 

Predsednik Miša Trifunović: Meč ima g. An- 
drija  Kadović. 

Andrija Radović: Ja nalazinu gospodo, da je 
ovaj zakon imao razloga donde, dok nije /akono- 
davni Odbor, odnosno Narodna Skupština izglasala 
Zakon 0 Opštoj  Upravi i  podnela  na  rešavanje Zakon 
u tJredjenju Oblasti  i Srezova.  Dotle je moglo biti 
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razloga zđ donoSenjc ovoga zakona. Ali aada se uvi- Predsednik  Ališa Trifunović:   [ma   геб к-  Raj- 
dja da okruži  ne mogu biti  и buduće samoupravna eević. 
tela i zato je аеозрогло, da ovaj zakonski  projekat Milosav Rajčević: Ja imam da napomenem ovo. 
 ni Kiti izmenjen. Prilikom pretresa bila je učinjena napomena, <la je 

S druge sirane, kao što je lepp napomenuo g. ovaj projekat  u   nesuglasnosti sa   IJstavom.   To   bi 
Ljuba Jovanović, ovde ima  tzvesnili odredaba, koje značilo, da ta komisija, koja je bila izabrata da pre- 
nisu u skladu sa   [Jstavom.   Dok je   bilo   ostalo  da gleda ovaj zakonski projekat, nije znala ustavno na- 
administrativnu   podelu   izvrši    N'arodna   Skupština redj.enje.  Medjutirt ne stoji tako. Jer po elanu   135. 
preko   Zakonodavnog   Odbora,   onda je   mogla   "biti [Jstava Zakonodavni Odbor nije vezan, kako će stvo- 
Jeilna administrativna podela, ali kad će se ona izvr- riti oblasti za Omu Goru, To je zakonodavno nare- 
siti prema Ustavu, onda ima biti sasvim druga, djenjj   samo u  tome slučaju, ako Zakonodavni  Od- 

Treće Sto bih imao napomenuti to je, da sma- bor ne   svrai   taj  zakonski   projekat,   onda je   vlada 
tram, da  Vlada mora da izvrši administrativnu po- ograničena (jstavom, sta ima da udje u oblast Zetsku 
delu   na   oblasti   do  &8.   aprila   i   prema   tome   mislim, ili   Crne  Gofe.   Prema   tome  mi,  kad  smo  ovaj proje- 
da se mogu vezati ova dva zakona Jedan s drilgim. kut predlagali, imali smo u vidu, da će Zakonodavni 
Trema  Svemu   ovome  kao  i   izmenama,  koje  su   neop- Odbor   svršiti   taj   projekat   0   podeli   na   oblasti.   Me- 
hodno  potrebne <la se  izvrše  i u  nekim drugim srezo- djutim  pošto to nije svršeno, onda zaista  u ovome za- 
vlma  sem  onib   koje Je pomenilo g.   Ljuba   dovanovie, konskom   predlogu   postoji   ta   protivustavna   odredba, 
Ja  mislim, da Je  najbolje da  se stvar  uputi  U   podoil ,\:t   belopoljski   okrug   ulazi   n   sastav  Crne   Gore,   Ja 
bor   pa  da  on   prema  ovim   novim   podaeima   i  prema mislim,  da   se   projekat   može   primiti   u   naeelu,   a   u 
novini   zakonima,   koji  su   ovde   izglasani   dovede   u pojedinostima   mi  ćemo   ueiniti   te  izmene, 
sklad ovaj zakonski  projekat. Predsednik  Miša Trifunović:   Ima  ree gospodin 

Miloš Moskovljević:  i Ja sam za to, da se ovako izvestilaCi 
paetupi. Izvestilac <lr.   Pavle  Cubrović:   Molim   vas,  go- 

Jovan Gjonović:   Ja  sam  mislio, da  0 ovom  za- spbdb,   pošto  se   nekoliko  .govornika   izjasnilo,  da   bi 
konu, bar u načelu, ne govorim, ali je ispalo da ipak tr.balo u načelu primiti ovaj nacrt, a za ižveane iz- 
moram  da kažem  ii(d<oliko reći. Ovaj zakon Je donet, mene,  koliko  bude  potrebno, da  se  vrati   U  odbor.  Ja 
odnosno forsiralo se da se on donese, ne samo radi ^ао izvestilac primam takav predlog i molio bih, da 
samouprava,    nego   i    radi    unutrašnje    podele    Crne s(,  to ugVoji   i  da   predjemo  zasada   U   načelnu  odluku. 
Gore. l'opšte bilo je glupo trpeti, da na jednoj tako .  .     ...v     „ .„        .-     ,,        i      i   i ,   .   .            ...        ■,   ,            ,                  i     ••         i ,, i ,   e 'redsednik   Misa     Intuiiovic:    Oospodo,    kako maloi  tentorni   sa tako  malom   populaci om   hinlu   U ,,,                      ,.,           ...              ,    ,..     ' , ■      ■      •   ^,, •       i    n                          i           i    ;   •  ,   ;   .i,, VH ite,   <x.   izvestilac  pristaje   U   nekoliko.  <la   se   ova, okrnua  i  20  i   nekoliko srezova;  da ве <lesi  i  taj slu- •  i   Г      •    •            -  i                          ••  i             х     •» .   .   7                               i                          ii              .    ч   .; projekat jinmi  u  naeelu,  a za   specijalno    resenjc   o eaj, < a se tentorna jednoiia sreza poklapa sa tenton- ,                 ^-      м            n  i i          ■ * .   ■'    •   i           -А-        т\ i i                                                •  , tome da  se vrati   odboru.   Dakle,   pristupicemo glasa- jom   jeilne oostme,   Pakle,  ne samo samoupra\iii  ra/.- -MI-                I                  I     •       r           ■     ,•               i ■     .  •'           •  , ■                          i     •       i       r           i nju.   .Molim  ix.  s(>kretara, da  izvoli   jirozivati  gospodu lozi, пецо jos i upravni razlozi nalagali su, aa se sa .,■'           ., ,        ,            ,.,,         т-    ■        *     i 

f1 • " • j ■         i                ■   •   i        .   • -i-          i članove Zakonodavnoir Odliora. Ko   e za to da se u ovakvim   jednim   zakonom   vec   jcilanput    izi(l|e   pred ■               .       ..,■',        . 
,,,     ■</•       n    •        i       i          i-   i        v i        i      ; načelu   primi  ovaj  projekat   zvonce glasati  »za«,  a Skupštinu. On  j(^ trebao da prodje kroz /akonodavni .      .       '                  ■!   '.  .■'    ,.,      .      .. ." ,,,,',•                                            u          i;                     I KO   je < a   se  ne   |)r!iiii  izvo.lce glasat.i  »jirotiv«. Odbor  kao   izmena    izvesne    ure<llie,   ali    samo    ZDOg •'                         '                                                     ,    * 
jednog slučaja to nije bilo; naime, zbog toga Sto se Sekretar dr. Pavle cubrović proziva članove 
jedan od članova sekcije, koja Je trebala ovo da Zakonodavnog Odbora, koji su glasali ovako: Ljuba 
uradi, razboleo te se nije stiglo da se to svrši. Onda, dovanovič za, Milosav Rajčević za, ilusejln Alič za, 
mi smo bik, zbog toga, priniidjeni da menjamo za- Milorad N'ujičič za, Andrija Kadovic za, dr. .\'ink(,' 
kouskim putem ono što nije bilo u uredbi i postalo za- l'erlč za, Simonovič nije prisutan, Mihajlo Zivković 
konom. Dakle, ovo su razlozi da Se ovaj zakon što za, Kadoslav Agatonović za, Jovan Radonić nije pri- 
pre donese. SUtan, I'avle Angjelić za, Većeslav \'ild(r za, dov.m 

Ja znam, <la nema zakona, koji je prošao kroz Magovčević za, dr. I'avle Oubrovič za, Alimet Šerić 
Odbor, a  da  nema izvesnili grešaka,  pa  če ili  svakako nije   prisutan,   Sakib   Korkut  za,   Miloš   .M oskovljevič 
i ovaj imati; ali, ja bih vas molio, gospodo, da Jedan- za, Vojislav Lazič nije prisutan, Jovan Jovanović za, 
|uil    prekin 0   sa    onim   stanjem    koje   Je   u    Crnoj .losip   Drofciiik   za,  dr.   danko   Šiinrak   nije   prisutan. 
Gori  i da s obzirom  na samoupravu  i  na  upravu, od- Ktbin   Kristan  za. dovan  Gjonović za. 
nosno podelu na srezove i okruge, primimo u načelu (Posle glasanja.) 
ovaj zakon ovakav   kakav   je,   da ga   primimo   kao 

Predsednik    Miša   Trifunović:    Glasalo  je. osnov za  specijalnu debatu.  A  da  bi  se ubrzao  j.osao ,  Predsednik    M.sa    Ir.tunovic:    dlasalo  je,  ^о- 
i ja mislim da je potrebno, da ga vratimo pododboru, ^Podo, 8ve«a -1 0Цп- ^ Зе glasalo, »za«, a 1 »protiv«, 
đa ga on   prilagodi   izvesnim   odredbama   zakona   o Prema   tome   ova,   zakonski   projekat u   načelu   je 
Opštoj   upravi   i  O   samoupravama,   koji   su   več   prini- pr mljen,  a  sto se tiče  pojedinosti   vratice se Odboru. 
[jeni.  Kad je ovaj zakonski  projekat  radjen, mislilo Ja  Vam   predlažem, da današnju sednicu   pre 
Se, da če on  biti  izglasan   јп   ovih  zakona, a  desilo se kinemo.   Obadva   kluba   imaju   sednicu   i   zato   SU   me 
je obrnuto.    Zbog toga   treba   sada   sve  to   dovesti    u .molila   i   kazala   su,   da   moraju   ići.   Ja   Vam   predla- 
sklad.   Kad   tako  ne  hi   bilo   učinjeno,  onda   bi  oni   za- ženi,   gospodo,   za    iduću    sednicu    ovaj    dnevni    red; 
koni  imali  izvesne  kontradiktorne odredbe sa  ovim L [zbor ova 4 pododbora: 1. izbor pododbora ta prp- 

i   ,i-i     n  :    ;  ,1  
zakonom. učavanje zakonskib predloga o izmenama i dopunama 

Ja  vas  dakle   molim, da   primimo  ovaj   zakonsk' Zakona   0   izborima   nar.   poslanika   i   predlog   /ako- 
projekal u načelu, da ga vratimo odboru da ga on u na o biračkim spiskovima  (11 članova). -2. izbor pod- 
najkraćem   roku   rediguje;   u .sporazumu  sa  drugim odbora za  proučavanje zakonskog predloga  o Glav- 
članovima Odbora koji se interesuju za ovaj zakon- noj   Kontroli   (II   članova);   3.  izbor  pododbora   za 
ski  projekat, pa <la nam se definitivan tekst  iznese proučavanje   zakonskoo   predloga   o   rasprostiranju 
na   jednu  od  prvih sednlca. važnosti   /akona   0   Državnom   Računovodstvu   f6—(i 

Molim g,  izvestioca, da  i on  ovo primi. članova):  -1.   izbor  pododbora   za   proučavanje  zakon 


